
Zápisnica 

Zo zasadania komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej, ktoré  

sa konalo dňa 14.10.2024 o 17:00 hod. 

Prítomní: predsedkyňa komisie Mgr. Ildikó Basternák, členovia komisie Andrea Szabóová, Mgr. 
Renáta Šuláková, Anna Žigová, PaedDr., Mgr. Angelika Hajníková, Mgr. Monika Máčiková, Ing. 
Róbert Dobi. 

Predsedkyňa komisie zahájila zasadanie o 17:00 hod. a privítala prítomných. 

Komisia prerokovala žiadosť K  M  - žiadosť o príspevok na mimoriadne 
výdavky pri pohrebe zosnulého brata , komisia zhodno5la situáciu žiadateľky a jej 
rodiny, preskúmala súlad s VZN č. 137 a jednohlasne súhlasí s mimoriadnou pomocou vo výške 
250 €. 

Komisia v ďalšom prebrala otázku s narastajúcim tlakom na sociálnu sféru pri 
umiestňovaní seniorov v DSS a ZPS. Ing. Dobi vysvetlil problémy posledných mesiacov, keď 
mesačne si podáva žiadosť o vydanie rozhodnu5a 4-6 občanov mesta. Riaditeľky zariadení 
informovali, že už aj na bezodkladné umiestnenie sú poradovníky. Na Slovensku čaká najmenej 
600 seniorov na umiestnenie v zariadení DSS alebo ZPS. 

V súvislos5 s predošlou otázkou, komisia nemá informácie o Komunitnom pláne. Z 
dotazníkov by mala potreba výstavby nového zariadenia pre seniorov vyplynúť. Mesto 
pozemky kde by bolo možné stavať má. Komisia žiada, aby primátor zabezpečil predloženie 
návrhu komunitného plánu poslancom na zasadaní 7.11.2024. 

Ďalej bola prebratá otázka nájomných bytov a potreba novelizácie - prepracovania VZN 
č. 113. Do nového VZN budú zapracované zmeny týkajúce sa samotného zákona a iné 
požiadavky. Ďalej bude v návrhu VZN riešené, aby samostatne bývajúca osoba v 3 izbovom 
byte mohla byť mestom presunutá do bytu menšieho, pričom vo väčšom byte bude 
umiestnená viacpočetná rodina. Komisia sa dotazuje, kedy budú odovzdané opravené byty na 
Šáradskej a kedy ich môžu obsadiť nájomníci? 

Ďalej sa členovia komisie pýtali na to, ako mesto informovalo dôchodcov o možnos5 
zúčastniť sa školenia Digitálni seniori? 

Komisia prerokovala akciu Deň úcty k starším. Podľa informácií od členov komisie 
množstvo obyvateľov v dôchodkovom veku nebolo informovaných o tom, že mesto organizuje 
v kultúrnom dome deň úcty k starším, napr. v Magnólii, na ul. Súdnej. Komisia vyjadrila 
nespokojnosť s organizovaním Dňa úcty k starším. 

Na záver organizácia Armáda spásy sa ohlásila u poslankyne Žigovej, majú škôlky, do 
ktorých chodia rómske de5. Komisia žiada mesto, aby nadviazalo kontakt a prejednalo 
možnos5, ako by vedela daná organizácia pomôcť mestu. Organizácia by od mesta nemala 
žiadať financie, financovanie si zabezpečujú samostatne. Poslankyňa Žigová zašle mestu 
kontakty na danú organizáciu. V prípade spolupráce žiada komisia zapracovať aj do 
komunitného plánu. 

Rokovanie komisie bolo ukončené o 18:15 hod. 
Prezenčná listina s podpisom prítomných je prílohou tejto zápisnice. 
 
 
Zapisovateľ: Ing. Róbert Dobi    ......................................... 
 
 
Predsedníčka komisie: Mgr. Ildikó Basternák  ......................................... 




